
SA.0012.4.7.2014 

Protokół nr 7/14 

z posiedzenia Komisji Finansów i Inwestycji odbytego w dniu 28 października 2014 r. w sali 
sesyjnej Urzędu Gminy w Goleszowie przy ul. 1 Maja 5. 

 

 W posiedzeniu, któremu przewodniczył przewodniczący Komisji Leszek Szlauer 
uczestniczyło 7 członków komisji według listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do protokołu 
oraz goście według listy obecności stanowiącej załącznik nr 2. 

Przewodniczący Komisji Leszek Szlauer o godz. 15.00 otworzył posiedzenie Komisji i po 
powitaniu członków Komisji oraz gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 
uczestniczą wszyscy członkowie Komisji, co pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Radni otrzymali następujący porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2. Wydanie opinii w sprawie złożonych wniosków na poprzednim posiedzeniu Komisji. 

3. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji w 2014 roku. 

4. Opiniowanie projektów uchwał. 

5. Sprawy bieżące. 

Nikt z członków Komisji nie wniósł propozycji zmian. Porządek obrad został przyjęty 
jednogłośnie, tj. 7 głosami „za”. 
 

Ad.1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Protokół  nr 6/14 z posiedzenia Komisji Finansów i Inwestycji, które odbyło się 23 września 2014 r. 
był wyłożony do wglądu w biurze rady. Nikt z członków Komisji nie wniósł uwag do 
przedstawionego protokołu. Protokół nr 6/14 został przyjęty jednogłośnie, tj. 7 głosami „za”. 

 

Ad.2. Wydanie opinii w sprawie złożonych wniosków na poprzednim posiedzeniu Komisji. 

Na poprzednim posiedzeniu nie złożono żadnych wniosków. 

 

Ad.3. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji w 2014 roku. 

Przewodniczący Komisji Leszek Szlauer przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji 
Finansów i Inwestycji w roku 2014 - Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3. 

Komisja przyjęła sprawozdanie ze swej działalności w 2014 roku jednogłośnie. 

 

Ad.4. Opiniowanie projektów uchwał. 

Wszystkie projekty uchwał zostały wcześniej dostarczone członkom Komisji. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2014 
– 2023 – projekt stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Z treścią projektu zapoznała zebranych zastępca skarbnika Barbara Korzeniewska, natomiast Wójt 
Krzysztof Glajcar udzielił szczegółowych informacji na temat nowego przedsięwzięcia 
pn.: „Kampania informacyjno-edukacyjna dotycząca gospodarki odpadami na terenie gminy”. 

Uzasadnienie podjęcia uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Przewodniczący Komisji Leszek Szlauer poddał pod głosowanie wydanie pozytywnej opinii do 
projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 
2014 – 2023. 

Projekt uchwały został jednogłośnie, tj. 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowany. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na 2014 rok - projekt stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu.  

Z treścią projektu zapoznała zebranych zastępca skarbnika Barbara Korzeniewska. Uzasadnienie 
podjęcia uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

Przewodniczący Komisji Leszek Szlauer poddał pod głosowanie wydanie pozytywnej opinii do 
projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na 2014 rok. 

Projekt uchwały został jednogłośnie, tj. 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowany. 

 

Projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na 2015 rok – projekt 
uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Tytułem wstępu zastępca skarbnika Barbara Korzeniewska poinformowała, że górne stawki 
podatkowe ogłoszone przez Ministra Finansów wzrosły o 0,4 %.  

Następnie członkowie Komisji zapoznali się z poszczególnymi propozycjami stawek, i tak: 

Podatek od nieruchomości: 

Wyszczególnienie 
Stawka proponowana przez 

Wójta Gminy na 2015 r. 
(w zł) 

Stanowisko 
Komisji 

od budynków mieszkalnych (w tym letniskowych) (od 1 m2) 
0,73 

przyjęto bez 
uwag 

od budynków lub ich części związanych z działalnością gosp. inną 
niż rolnicza lub leśna (od 1 m2) 

21,50 
przyjęto bez 

uwag 

od budynków lub ich części zajętych na prowadzenie działalności 
gospodarczej w zakresie udzielania świadczeń zdrowotnych (od 1 
m2) 

4,70 
przyjęto bez 

uwag 

od budynków lub ich części zajętych na prowadzenie działalności 
gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowanego materiałem 
siewnym (od 1 m2) 

10,80 
przyjęto bez 

uwag 

od pozostałych budynków lub ich części (od 1 m2) w tym zajętych na 
prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego 
przez organizację pożytku publicznego 

5,12 
przyjęto bez 

uwag 

od budowli lub ich części związanych z prowadzeniem działalności 
gospodarczej innej niż rolnicza lub leśna od ich wartości rocznie 

2% 
przyjęto bez 

uwag 

 

Podatek od gruntów od 1 m2: 

Wyszczególnienie 
Stawka proponowana przez 

Wójta Gminy na 2015 r. 
(w zł) 

Stanowisko 
Komisji 

gruntów związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej 
innej niż rolnicza lub leśna 

0,87 
przyjęto bez 

uwag 

od gruntów określonych w ewidencji gruntów i budynków 
symbolom B 

0,36 
przyjęto bez 

uwag 
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od pozostałych gruntów w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej 
statutowej działalności pożytku publicznego przez organizację 
pożytku publicznego 

0,31 
przyjęto bez 

uwag 

od gruntów określonych w ewidencji gruntów i budynków 
symbolem dr 

0,11 
przyjęto bez 

uwag 

Od 1 ha gruntów pod jeziorami, zajętych na zbiorniki wodne 
retencyjne  lub elektrowni wodnych 

4,58 
przyjęto bez 

uwag 

 

W trakcie omawiania stawek podatku od gruntów wywiązała się dyskusja dotycząca obniżenia do 
0,01 zł lub zwolnienia z podatku od gruntów określonych w ewidencji gruntów i budynków 
symbolem dr. Komisja jednak przychyliła się do propozycji wójta i przyjęła stawkę podatku w  
wysokości 0,11 zł. Komisja sformułowała wniosek, że należy najpierw uporządkować sprawę tych 
dróg i wrócić do tematu w przyszłej kadencji. 

Podatek rolny i podatek leśny: 

Zastępca skarbnika Barbara Korzeniewska poinformowała, że przyjmuje się stawki podatku rolnego 
i podatku leśnego proponowane przez Ministerstwo Finansów. W 2015 r. stawka podatku rolnego 
w porównaniu do stawki obowiązującej nieznacznie się zmniejszy. Stawki omawianego podatku 
kształtują się następująco: 

Wyszczególnienie Stawka wynikająca z obwieszczenia MF  na 2015 r. 
(w zł) 

dla gruntów gospodarstw rolnych liczba ha 
przeliczeniowych 153,43 

dla gruntów do 1 ha liczby ha fizycznych użytków rolnych 306,85 

podatek leśny od 1 ha 41,55 

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji przewodniczący Komisji Leszek Szlauer poddał pod 
głosowanie wydanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie określenia podatku od 
nieruchomości na 2015 rok z uwzględnieniem przyjętych przez Komisję stawek. 

Projekt uchwały został jednogłośnie, tj. 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowany. 

 

Projekt uchwały w sprawie podatku od środków transportowych na 2015 rok - projekt uchwały 
stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Zastępca skarbnika Barbara Korzeniewska przedstawiła propozycję wójta, aby stawki podatku 
pozostały na poziomie br. 

Po zapoznaniu się z treścią projektu przewodniczący Komisji Leszek Szlauer otworzył dyskusję, 
wobec braku głosów w dyskusji poddał pod głosowanie wydanie pozytywnej opinii do projektu 
uchwały sprawie podatku od środków transportowych na 2015 rok . 

Projekt uchwały został jednogłośnie, tj. 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowany. 

 

Ad. 5. Sprawy bieżące. 

 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar  poinformował, że będzie podpisana umowa na remont świetlicy 
w Lesznej Górnej i w związku z tym można przygotować budynek do rozpoczęcia prac.  
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Ekspertyza wykazała, że opadnięty w wyniku intensywnych opadów deszczu most w Puńcowie, nie 
nadaje się do remontu, tylko do rozbiórki. Koszt to ok. 0,5 mln zł i kwotę tą należy dodać do 
wstępnych założeń do budżetu na rok 2015. 

Ponadto zwrócono uwagę na problem opadniętych innych mostów na terenie gminy. 
Podsumowując, radni stwierdzili, że należy na bieżąco doglądać i zabezpieczać mosty, aby 
zapobiec ich podmywaniu podczas nagłych zdarzeń pogodowych. 

Radna Janina Wantulok poruszyła problem braku oświetlenia przy sklepie w Lesznej Górnej. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: podinspektor ds. obsługi Rady Gminy 

Aneta Sikora 


